



Issue 11 March 2020



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Industrie, Konsum

Das Coronavirus hat sich weltweit verbreitet. Die letzte globale Pandemie erlebten wir vor knapp vierzig Jahren mit viel geringerer Abhängigkeit von der Produktionswerkstatt China. Peking hat wegen seiner gesellschaftlichen Grundordnung andere, zum Teil brutal anmutende Möglichkeiten, gegen eine Pandemie vorzugehen. Trotzdem hat der Markt eine globale Rezession eingepreist. Im neuen Umfeld wird der Markt noch eine Weile seine wahre Mitte zu finden versuchen. Gegen Anfang des zweiten Quartals könnten erste Investments – vor allem in der Industrie, dem zyklischen Konsum und den Finanzen – belohnt werden. **HELVETIC TRUST**

Industry, consumption

«The coronavirus has spread worldwide. The last global pandemic occurred forty years with much less dependence on the production location China. Because of its basic social order, Beijing has other, sometimes brutal-looking possibilities for taking action against a pandemic. Nevertheless, the market has priced in a global recession. In the new environment, the market will try to find its balance. Towards the beginning of the second quarter, initial investments may be rewarded, especially in industry, cyclical consumption and the financial environment.»



Kay Fischer

Phone +41 44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3001 Bern, Christoffelgasse 3, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55